
Fagutvalget
Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 12. mai 2023
Tid: 09:00 – 10:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Ole Magnus Gaalaas-Hansen
Referent: Håkon Wraa Måge

Tilstede: Håkon Wraa Måge Fravær:
Marta Helene Aasen
Mathias Lind Høyning
Marina Johansen
Nora L. L. H. Auberg
Elena C. G. Hjertø
Thomas Elton Gundersen
Ole Magnus Gaalaas-Hansen

V23/093 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat
● Etter diskusjon i Fagutvalgets digitale messengergruppe den 11. mai ble det besluttet

at møtet den 12. mai begynner 09:00 ikke 08:15 som det opprinnelig sto i
innkallingen. Det gis anledning til å gjøre endringer i møteplan etter vedtakssak
V23/041.

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

V23/094 Orientering fra verv
Utvalgsleder v/ Ole Magnus

- Vært med på å arrangere aktualitetssymposiet.

DMS v/ Thomas
- Machiavelli planlegger et møte for å diskutere sommeravslutning og ev. studietur.
- ZP har ikke fått midler dette året. Kan bruke egne midler til denne utgaven av ZP.

Sekretariat v/ Håkon
- Intet å redegjøre.

Økonomi v/ Marta
- Vi har enda ikke fått midler for 2023.
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Kommunikasjon v/ Marina
- Har laget kommunikasjon til aktualitetssymposiet.
- Har hengt opp banner.

Arrangementer v/ Nora
- Klimakontoret ved UiO har tatt kontakt for mulig samarbeidsarrangement.

Arrangementer v/ Mathias
- Har jobbet med aktualitetssymposiet.

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Håkon
- Intet å redegjøre.

Instituttstyret v/ Ole Magnus
- Styret skal sette ned komité for å velge ny instituttleder.

Programrådet v/ Elena
- Jobber med bachelorseremoni.

V23/095 Facebook-gruppe
Ole Magnus redegjør:

- Det er mye spam på Facebookgruppen til statsvitenskap.
- Foreslår å endre gruppen slik at alle innlegg må godkjennes før de legges ut, og at alle

i FU skal være moderatorer for denne gruppen.

V23/096 Evaluering av aktualitetssymposiet
Ole Magnus redegjør:

- Vi evaluerer aktualitetssymposiet hvert semester.

● Elena: Vi må ha bedre rolleavklaring og oppgavefordeling. Foreslår å ha en
aktualitetssymposiet-ansvarlig.

● Thomas: Vi planla litt sent, noe som gjorde at akt.symp. kom for nær
eksamensperioden. Var likevel flinke til å løse ting underveis. For lite promotering av
studentpils.

○ Elena: Kan ha vært litt uklar rollefordeling. Arrangementet er ment som litt
avlastning for FU.

○ Ole Magnus: Vi bør ta mer ansvar for å promotere Machiavellis arrangementer
fra FU.

○ Marina: Tror flere hadde møtt opp dersom det var et arrangement først og så
sosialt etterpå.

○ Nora: Fint om det kan være åpent etter et arrangement for mingling.
○ Mathias: Når det markedsføres som “vanlig pub” kommer ikke veldig mange.
○ Thomas: Hadde vært kult med debatt, viktig med tydeligere rollefordeling.

Selv om Machiavelli arrangerer det, er det fint med en som er ansvarlig fra FU.
Viktig å koble på Machiavelli så tidlig som mulig.
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● Ole Magnus: Arrangementene var spennende, og det kom folk på arrangementene.
Bør ha akt.symp tidligere. Bør ta med de andre foreningene tidligere.

● Elena: Det var veldig god kvalitet på arrangementene. Kan hjelpe med tema som kan
vinkles på ulike måter.

● Marina: Bør være mer kritisk på når man setter datoen for akt.symp. Det ordner seg
ikke nødvendigvis å plassere akt.symp. rett etter en ferie.

● Elena: Vi kan sette ned aktualitetssymposie-komité til neste semester. Holde åpne
møter med DMS. Lage felles chat. Foreslår også to møter i ukene før
aktualitetssymposiet.

○ Thomas: Kan føre til litt utydeligere roller. Lurt med et FU-møte og ett
arbeidsmøte.

○ Ole Magnus: Foreslår å starte møter med DMS tidlig.

V23/097 Facebookside for aktualitetssymposiet
Ole Magnus redegjør:

- Litt usikker på poenget av å ha en facebookside til aktualitetssymposiet.

● Marina: Synes det er unaturlig å en separat side til aktualitetssymposiet.
● Elena: Tror at tanken var at aktualitetssymposiet skulle være åpent for alle og derfor

ikke arrangeres av Fagutvalget ved ISV alene.
● Ole Magnus: Foreslår å bytte logo og banner på FU sin facebook hvert

aktualitetssymposium.
● Ole Magnus: Til neste aktualitetssymposie skal det promoteres på FU sin side.

V23/098 Sommeravslutning
Elena redegjør:

- Foreslår å ha en sommeravslutning med DMS i en park med pizza.

● Thomas: Foreslår 8. juni i Sofienbergparken.

V23/099 Eventuelt
Ingen saker på eventuelt.

Møtet er hevet 10:19.

Med vennlig hilsen,

Ole Magnus Gaalaas-Hansen Håkon Wraa Måge
Utvalgsleder Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV Fagutvalget for ISV
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